
 
Protokół posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

 
     Nr 4/2009 w dniu 4 marca 2009 roku.  
 
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz.15.35 zakończono o godz. 17.00. 
 
 
 
  

L.p Imię i nazwisko Podpis 
1. Jacek Brzostowski    

Przewodniczący Komisji 
obecny 

2. Leszek Bodus    
Wiceprzewodniczący Komisji 

nieobecny 

3. Robert Woźniak  
 Sekretarz Komisji 

obecny 

4. Andrzej Zając obecny 
 

 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Leszek Bodus. 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczył: 
 

1. Ireneusz Biniewski. 
 
 

 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Przeprowadzenie kontroli wykonania budżetu za 2008 rok w I Liceum 

Ogólnokształcącym w Wągrowcu. 
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2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
 

 
-------------------------------------------  

 
 
 

 
 
3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie komisji rozpoczął Przewodniczący – Pan Jacek Brzostowski, który powitał 

wszystkich przybyłych, a następnie przedstawił porządek obrad. 

Potem głos zabrał dyrektor I LO w Wągrowcu, Pan Ireneusz Biniewski, przedstawiając 

informację z wykonania budżetu za 2008 rok (załącznik nr1 do protokołu z dnia 4 marca 2009 

roku). 

W dalszej części posiedzenia członkowie komisji zadawali pytania, które dotyczyły m.in. 

następujących spraw: 

Czy w ciągu roku budżetowego nastąpiły przeniesienia w budżecie, czy z roku ubiegłego 

jakieś zobowiązania zostały przeniesione na rok obecny, z czego wynikają dochody, które 

placówka wypracowuje, jakie przetargi zostały ogłoszone i zrealizowane w ubiegłym roku 

budżetowym? Jaka była kwota kosztorysowa w przetargu dotyczącym wymiany posadzek, a 

jaką kwotę oferowali uczestnicy przetargu?  

Czy w ubiegłym roku zabrakło środków finansowych na realizację zaplanowanych 

wydatków? Czy wszystkie potrzeby placówki zostały zaspokojone? Jak kształtują się koszty 

ogrzewania po termomodernizacji? Itp. 

Na tym protokół zakończono.  
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4.  ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1. Zapytania -------------------------  
 

 
4.2. Opinie  -----------------------------  

 
 

      4.3. Stanowiska  -----------------------  
 
 
4.4.  Wnioski   --------------------------  

 
 

                                                                                        
 

Protokołował:                                                          Przewodniczący Komisji:                 
    

    Robert Woźniak                                                             Jacek Brzostowski 

                                                                                     

 


